
   

 

Forretningsudvalg, Sejlklubben København 

Referat 15. møde forretningsudvalg, onsdag d. 13/11-2019 kl. 16:30-18.30  

• Indkommet post 
Politiet: Både der ankommer direkte fra lande udenfor Schengen-aftalen: 
FU: taget til efterretning. 
 
Tyskland: Krav om betaling for billeder anvendt på hjemmeside (Faik?) og oveni er der 
kommet en rykker med gebyr på 10 euro: 
FU: Formand taler ved lejlighed med medlem for en vurdering af om det giver anledning til 
yderligere. 
 
Brev fra forsikring ang. årsgennemgang af forsikringer: 
FU: Se punktet nedenfor, Forsikringer. 
 
Brev fra advokat vedr. boet efter klubmedlem: FU: Taget til efterretning.  
 

• Økonomi 
Budgetopfølgning/driftsregnskab pr. d.d.: 

FU: Det ser fornuftigt ud. Opkrævning for vintervand, vinterland, el og bådhåndtering 

opkræves pr. 1. december. 

 

Klubbens midler: Forslag fremføres jfr. referat fra sidste FU møde: 

FU: FU vedtager enstemmigt at kasserers forslag om at anbringe 500.000,00 kr. i ”puljen” 

Globale obligationer indstilles til bestyrelsen vedtagelse. 

 

• Havn/havnefoged/sekretariat.  
1. Særdeles konstruktivt møde med kasserer 24/10 omkring vinter og Winkas mv. 

Der er udfærdiget drejebog omkring opkrævning af vinterydelser, deles med 
pladsudvalget. 

2. El-måler kontrakt. Udarbejdet i samarbejde mellem FU og havnefoged og endelig 
godkendt af FU. 

3. Ny El-måler - opstart 17/11.  
4. ”Grå-zoner” i embedet. FU: De enkelte medlemmer og udvalg har ikke adgang til at 

placere opgaver, der ikke indgår i funktionsbeskrivelsen, hos havnefogeden. I 
tvivlstilfælde må der ske henvendelse til sekretariatsmailen. 

5. Winkas: jfr persondataloven er vi forpligtet til at rydde ud i Winkas vedr. 
medlemmer, der er udmeldt. FU: Havnefoged og kasserer varetager løbende denne 
opgave.  

6. Eventuelt 
 

• Gennemgang af forsikring i SKK. (Aage) 



   

FU: Forsikringsoversigt er tilfredsstillende. Manglende policer fremskaffes og alle samles i 
mappe og sættes på havnekontoret. 
 

• By og havn  
(Ordnet) Lys udenfor klubhuset bedes genskabt aften. HF har afsendt mail til By og Havn. 

 

• Udvalg: 
 
Pladsudvalg  
Ansøgning 2020. Velbegrundet mail fra pladsudvalg til sekretariat, hvor pladsudvalg ønsker 
at åbne ansøgning om bøjeplads 1. december 2019 og informerer selv alle medlemmer 
herom.  
FU: Godkendt. Indsættes i kommende nyhedsbrev. 
 
Info: Pladsudvalg holder møde fredag d. 15/11. 
Info: HF har tastet vinterland i Winkas.  
Info: HF har aflæst elmålere. Sender skema til Kasserer for indtast i Winkas. 
Info: HF udarbejder vintervand og indtaster i Winkas. 
 
En båd har skiftet ejer, vi har intet hørt fra tidligere ejer.  
FU: Jfr. reglerne skal klubben orienteres, hvis en båd sælges uanset om tidligere ejer har 
tænkt at anskaffe en anden båd. Havnefoged forespørger om ejerstatus.  
   
Pladsudvalg, adgang til Winkas.?? FU: Der arbejdes på det. 
 
Skoleudvalg  
Ny udvalgsformand/skolechef:  
FU: Skolechef har ifm. årskaldender informeret om, at Jacob Hintz tiltræder som ny 
skolechef i sæsonen 2020, der vil ske en glidende overgang. 
 
Sportsudvalg 
Næstformand har, sammen med Thomas Nathan, sendt notat til Peter Wolsing (liga) vedr. 
DS tilskud til J70 liga. 
 
Kapsejladsudvalg 
Dommerbåd lagt i vores havn for vinteren 
 
Kommunikationsudvalg 
Nyhedsbrev sidste input 15/11. FU: HF informerer om nye el-målere, 
opkrævningsterminer, åbning for ansøgning om plads 2020, vinter-åbningstider på 
havnekontoret. Pr. 1. december tirsdag/torsdag kl. 12-16, medlemmerne opfordres til at 
checke hjemmesiden i vinterperioden indtil 1.4.2020 for eventuelle perioder, hvor kontoret 
er lukket. 



   

 
Møde i kommunikationsudvalg d. 11/11. AAN (Aage) deltager og refererer fra mødet. 
Udvalget arbejder på ny platform for hjemmesiden, Winkas er i tankerne. 
 
Drifts- og husudvalg 
Møde 21/11 
 
Festudvalg 
Standernedtagning d. 17/11-2019 kl. 15.  
 
Lokalpolitisk udvalg 
Intet 
 
Nordre Klubhus 
Kloakering, septiktank, skal udskiftes. Tilbud indhentes. 
 

• Bestyrelsen 
Første planlægning af bestyrelsesmøde i december (se referat fra bestyrelsesmøde i maj) 
FU: Underskrifter skal indhentes. Ansøgning om vintercafe på båd fra bøjepladsejer. 
Formand og næstformand går af, der skal findes nye emner.  
Næste bestyrelsesmøde: 2. torsdag i december. 
 

• Evt 
Solskinspige: Uddeles ifm. standernedhaling 17/11.  

 


